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Gosia: Pozdravljena Swaruu, kako si? Danes se pogovarjamo o hišnih ljubljenčkih! In o živalih na 

splošno. Kakšne živali imate v vaši družbi za hišne ljubljenčke? 

 

Swaruu: Dober večer, Gosia. V redu sem, hvala. Če odgovorim na tvoje vprašanje, kot je 

pričakovati, se veliko živali uporablja za hišne ljubljenčke. Na Taygeti so tri glavne hišne živali. 

Mačke (prav tiste, ki jih imate vi), dihurji (niso enaki, le podobni) in Mogh yay (teh nimate). 

 

Gosia: Lahko opišeš Mogh yay, prosim? 

 

Swaruu: Je velik kot hišna mačka 4 noge s kremplji za plezanje po drevesih. Povsod je prekrit s 

pisanim perjem. Zelo kratkimi in gostimi zelenimi kot kožuh in daljšimi na komolcih in kolenih 

(zadaj) ter dolgimi pisanimi peresi na repu, zaradi katerih je videti ogromen in na glavi. 

 

Nima kljuna, le trde ustnice, ki spominjajo na kljun, v njih pa ima ostre zobe v dveh vrstah. Je 

ptica, ki se rodi iz jajca. Je plezalec in živi na drevesih, njegova glavna hrana je sadje, vendar 

poseže tudi po oreščkih, znano pa je tudi, da v plitvih potokih lovi ribe. Samec je nekoliko večji od 

samice in ima najbolj pisano perje. 

 

Gosia: Ali imate z njimi prijateljski odnos, intimen odnos, kot ga imajo ljudje s psi? 

 

Swaruu: Rad živi v bližini ljudi in se rad crklja kot mačka. Običajno je, da se ti stisnejo okoli vratu 

kot živi pernati šal. Z ljudmi so zelo intimni, ob udomačitvi pa tudi zelo čisti. Z njimi se lahko 

sprehajate kot s psom, vendar imajo kratke noge, zato se po določenem času utrudijo in jih 

morate nositi nazaj domov. 

 

Lahko so zelo glasni, zlasti v divjini, na drevesih tvorijo velike skupnosti, ki ob mraku in zori kričijo 

druga na drugo. Napadejo tudi vašo košaro s sadjem, zato ne morete imeti pri roki sadja in 

zelenjave, če je blizu Mogh yay. Lahko so invazivni za pridelke in živijo predvsem na Temmerju, 

saj so tropske ptice. Dokaj dobro se razumejo z mačkami in dihurji, če se ti ne približajo njihovim 

mladičem. 
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Gosia: Naj vam povem nekaj o psih. Tu so najboljši človekovi spremljevalci! Živijo zelo blizu tebe, 

objemajo te, gledajo te kot človeka, čutijo tvojo žalost in te pridejo potolažit, gredo s teboj na 

pustolovščine na prostem, so tako zvesti in ljubeči. Zelo ljubeči! Zakaj jih mi imamo tukaj, vi pa 

ne? 

 

Res si ne morem predstavljati življenja brez njih! Zakaj jih ni mogoče uvoziti na vaše planete od 

tu? 

 

Swaruu: Psi so človeška stvaritev, nastala z vzrejo in križanjem divjih vrst psov. Kot take jih 

najdemo samo na Zemlji. Ne moremo jih uvoziti, ker so psi invazivni in nevarni za avtohtone vrste. 

 

Gosia: Če pa uvozimo udomačene vrste? 

 

Swaruu: En pes, ki je prosto v naravi, lahko iztrebi veliko domorodnih vrst, samo zato, ker te 

nimajo nekdanjega znanja o psih in se ne morejo braniti. To je preveč nevarno za domorodne 

živali. 

 

Gosia: MORAM imeti pse. Če bi se kdaj odpravila tja gor, bi lahko na primer s seboj vzela 

Crocketta? Naj vam pošljem fotografijo. On bi bil v notranjosti z mano. In vedno na povodcu! 

 

Swaruu: Ja, je čudovit! :) 

 

Gosia: Je kot živa igrača! Čarobno bitje! Torej... bi ju lahko uvozili? Če so na povodcu? 

 

Swaruu: Mislim, da ja. To bi bilo treba preveriti pri enakovrednemu carinski službi. 

 

Gosia: Super! Okej ... Naslednje vprašanje, ki bi ga imela, je: ali imate na vseh Pleiadah enako 

vrsto živali? In na drugih planetih? 

 

Swaruu: Ne. Temmer je zelo tropski in je poln ptic. Erra je večinoma gozdnata in gorata, zato 

imamo veliko gozdnih bitij. Procyon je planet džungle in je daleč najbolj sovražen od vseh štirih. 

Če ostaneš ponoči sam v džungli... nihče ne preživi. 

 

Celo gravitacija je tam težja in znaša 1,2 G. In potem Dakota, najbolj oddaljen od vseh štirih 

planetov. Večinoma led in tundra. Tam je veliko težkih kožuhovinastih bitij, kot so volnata kravam 

podobna bitja in mamuti. Procyon (Ne zvezda Proceon), je zelo sovražen planet, vendar ga mnogi 

Taygetci imenujejo za svoj dom. Od tam prihaja Khila. 

 

Gosia: Torej imate v bistvu enake vrste živali in rastlin kot pri nas... razen nekaj izjem, kot so psi 

in Mogh yay? Vse drugo je enako..., imate slone, kače, panterje itd. 

 



Swaruu: Veliko vaših živali imamo tudi mi. Zajce, velike in male mačke panterje leve, tigre 

leoparde in tako naprej. Imamo malo plazilcev, vendar so ti smrtonosni. In veliko bitij in živali, ki 

jih na Zemlji nimate, večine jih nimate. Leteče kuščarje, ki se svetijo v temi, prašičem podobna 

bitja z dlako, a velika kot krava. 100-krat več vrst ptic, ptice so povsod. 

 

Gosia: In še kakšna žival razen psa, ki jo imamo mi, vi pa ne? 

 

Swaruu: Konji, teh nimamo. Vi imate veliko takih, ki jih mi nimamo. 

 

Gosia: Konjev nimate? Ali jahate katero od svojih živali? Tukaj jahamo kamele, slone, konje! 

 

Swaruu: Konjev nimamo, le divji ekvivalent, ki pa je veliko manjši. In ne, ne jezdimo živali. 

Dromedarje imamo na Temmerju. Nimamo nosorogov, prav tako nimamo krokodilov in žiraf. V 

mnogih krajih, na mnogih planetih imajo iste vrste, drugje jih nimajo. Na Temmerju imamo veliko 

kitovcev, kitov in delfinov. 

 

Gosia: Nimate nosorogov, krokodilov ali žiraf? Torej so se vse te živali razvile tukaj? Kako so se 

razvile? Genetski programi? 

 

Swaruu: Ne razvijejo se, temveč so posejane na planetih. 

 

Gosia: Kako so bile posejane, če jih nimate? Hočeš reči, da še vedno s kakšnih drugih planetov? 

In pred 3D matrico in vsem ostalim? 

 

Swaruu: To se vrti in vrti, na vseh planetih ni jasnega začetka. Da, pred in po 3D matrici. Zdaj se 

še vedno nadaljuje. Setev. 

 

Gosia: Ok, in ali so vse rase veganske? 

 

Swaruu: Ne, mnoge so mesojede. Toda večina trenj med vrstami se dogaja v Procyonu. Na primer 

med mačkami in Gunabuli (Predstavljajte si ga kot bitje, podobno jeznemu medvedu iz dneva 

usode). Erra in Temmer sta zelo miroljubna planeta, celo s svojimi divjimi živalmi ali med njimi. 

 

Gosia: Aha, dobro. Toda mislila sem, ali so vse izvenzemeljske rase veganske? 

 

Swaruu: Misliš na medzvezdne napredne rase, ne na "živali". Potem da, vse so veganske. Le 

regresivne so mesojede. Preprosto ne moreš biti napredna rasa in biti mesojed. 

 

Gosia: Pogovarjali smo se že o hitrem staranju..., kot delu manifestirane realnosti po mentalnem 

nadzoru. Po 3d Hacku. Kaj pa živali? Zakaj se starajo? Niso bile nadzorovane z mislimi. 

 



Swaruu: Predvsem zato, ker so tudi oni ljudje. Tudi zanje veljajo enake težave. Vendar pri njih ne 

gre toliko za nadzor uma, ampak bolj za začetno nastavitev vsake vrste. Na primer želve in drevesa 

lahko tam živijo zelo dolgo. 

 

Mačke in psi pa ne. Utelešenje človeka je zame tako, kot bi bila za vas dolgoživost psov. 10 % 

vašega življenja. Zanje pa je to celotna inkarnacija. Tudi čas zanje ni enak, zato pes 10-15 let 

dojema kot popolno in dolgo inkarnacijo. Z vaše perspektive pa je kratka in nepravična. 

 

Gosia: Zakaj nekatere živalske vrste lovijo druge vrste? To me tako žalosti. Ko vidim leva, ki gre 

za ubogim jelenom. Zakaj je tako zasnovano? In ali se to dogaja tudi v vaših svetovih? 

 

Swaruu: To je stanje nižje zavesti, ki je del napredovanja k enosti. Živali v tem stanju šele 

začenjajo razvijati EGO. Koncept, kaj in kdo so, zato razvijejo idejo jaz proti tebi s konceptom 

prehranjevanja drug drugega kot, da živijo od življenjske sile drugega kot, da so nekaj drugega 

kot oni sami. Šele v višjem delu 3d se začne razvijati koncept, da drugi ljudje potrebujejo 

spoštovanje, in koncept, da so tudi oni vi. 

 

Gosia: Toda njihova telesa so narejena tako, da jedo meso, ne? Mislim, ali bi lev lahko preživel na 

rastlinah?? 

 

Swaruu: Ne, lev ne more. To je del njihove izkušnje. 

 

Gosia: Tudi v vašem svetu? Lovijo drug drugega? 

 

Swaruu: To je koncept zavesti 2d instinkta, ki v osnovi razmišlja le na tri načine: 1. Ali lahko to 

jem? 2. Ali to poje mene? 3. Ali se lahko s tem parim? 

 

In da, tudi v 5d. Ampak potem spet... Bitja, kot so mačke, ki napredujejo v zavesti, so našla načine, 

da ne jedo drugih ljudi. Tako so Urmah in Alfa Draco vegani. Še vedno pa imajo ostre zobe. 

 

Gosia: Zakaj je vir izrazil takšen vrstni red stvari? Tega ne odobravam. Jelen, ki ga požre lev. 

Občutiti strah in bolečino. Ne strinjam se s takšnim načrtom. 

 

Swaruu: To je del napredka zavesti. Ni vam všeč, ker ga razumete. Brez nje ne bi imeli niti 

koncepta, ki vam ni všeč. Ne strinjate se z njim, ker ste ta koncept že presegli. 

 

Gosia: Toda nikoli se mu ni bilo treba spustiti na tako nizko stopnjo. Samo zato, da bi se pozneje 

lahko povzpeli in imeli kontrast. Zdi se mi, da je v vsem tem nekaj narobe. 

 

Swaruu: Vi imate jasen odpor do tega stanja bivanja živali. Toda to preprosto je. Ne strinjate se s 

tem, ker to povzroča odpor do tega, kar menite, da bi moralo biti, vendar to preprosto je in je del 

vesolja in utelešenja. Ne sodite, samo poglejte. 



Gosia: Težko je. Ker sočustvujem z občutkom bolečine in strahu ..., ki ga mora žival doživljati. 

Zaradi tega sem žalostna. Ker ne vidim koristnosti tega, da se je sploh manifestirala iz Vira. 

 

Swaruu: Razumem, kako se počutiš. 

 

Gosia: Tudi jaz razumem, kar praviš. Toda včasih je težko nečesa ne čutiti. In samo opazovati. Še 

eno metafizično vprašanje sem imela v zvezi z živalmi in trpljenjem. Veš, kako sva govorila o temi 

trpljenja, o človeškem trpljenju, o tem, kako ga manifestiramo itd. Zakaj živali trpijo in k sebi 

privlačijo negativne izkušnje? Ali tudi njihova zavest privlači? Mislim na resnične. 

 

Swaruu: V fizičnost gredo tudi z mislijo, da bodo od tega imele nekakšno korist. Prav tako so korak 

razvoja zavesti kot celote, od najosnovnejših primerov vse do svetlobnih bitij. 

 

Če je vesolje vseobsegajoče, potem mora vključevati tudi to. Ne more biti celota brez potrebnih 

vmesnih korakov. Vse je zdaj in le zavest bo oživila zdaj, da bo videti kot časovna linija. Enako tudi 

tukaj. Vse, kar živali doživljajo, se povzame v vašem trenutnem dojemanju tega, kaj bi stvari 

morale biti. 

 

Gosia: Globoke izjave. O njih bi morala še bolj razmisliti. Toda ali ne misliš, da Izvoru ni treba 

metati trpljenja vase, da bi sam sebi potrdil, da je celovit. Saj že je. Celovitost. 

 

Swaruu: Celovitost vključuje vse. S tem trpljenjem se ne strinjate, vendar je to le del celovitosti. 

In spet se to zgodi zaradi sočasnih frekvenc. In če razmišljamo iz višjih dimenzij, je to popolnoma 

nepotrebno. 

 

Gosia: Hmm... Ok. Še vedno pa želim razumeti: ali živalska zavest deluje tudi z zakonom 

privlačnosti? Zdaj si rekla, da se to zgodi zaradi sočasnih frekvenc. 

 

Swaruu: Da, tako je. V tem vesolju vse deluje z zakonom privlačnosti. 

 

Gosia: Hočeš reči, da če žival trpi, so se tam ujemale frekvence? 

 

Swaruu: Da, najboljše informacije, ki jih imamo mi ali kdor koli drug, pravijo točno to. To je 

dvojnost v svoji najvišji možni meri. Mačka proti miši. Tiger proti miši. 

 

Gosia: Strašno. Človek proti VSE. 

 

Swaruu: Da, res je. Toda to je le naša razlaga z našega stališča. Vesolje ne pozna dobrega in 

slabega, preprosto je. Vesolje dopušča, da sodbo izrekajo posamezne zavesti. Nesoglasja izvirajo 

iz navzkrižja interesov. 

 



Gosia: Vendar je vir, če ga je zasnoval na tak način, VEDEL, da si ga bomo tako razlagali.... saj nam 

je sam vcepil empatijo. Zato je bil načrt precej krut: Najprej jim bom dal občutek sočutja in 

nezmožnosti prenašanja bolečine... nato jim bom dal boleče situacije za njih same ali za tiste, ki 

jih imajo radi... in oni si jih bodo MORALI razlagati. 

 

VEDEL je, da si bomo to razlagali na ta način. TAKO je vir skozi nas sado-mazo s samim seboj. 

Preko naše lastne interpretacije svojih stvaritev. VEDEL je, da si bomo to razlagali na ta način. 

Samodejno je izračunal razlago. Interpretacijo je Vesolje sprožilo samo. 

 

Swaruu: Toda vi ste jo interpretirali na ta način, ker ste jo že izkusili. To je torej še en pokazatelj, 

da ste več kot pripravljeni, "prekuhani", da živite ali se vrnete v višje sfere bivanja. 

 

Gosia: Toda drugi bodo ostali tukaj. Vendar razumem, kaj praviš. Razumem dve skrajnosti in vsa 

nasprotja. 

 

Swaruu: Zavedati se moraš, da drugih ni. Samo ti. To, kar gledaš med tigrom in losom, je le tvoja 

preteklost, vse se dogaja hkrati. 

 

Gosia: No, potem bi rada vse to raztopila. Da bi izginilo. PRENOVITI. Za nekatere stvari, ki sem jih 

ustvarila, ni nobene koristi. 

 

Swaruu: Dokler imate to v mislih, vse to manifestirate. In razlog, da si tega ne želite, je v tem, da 

to obstaja. 

 

Gosia: Kako naj jo torej izklopim? 

 

Swaruu: Če si tega ne želite, se temu upirate kot nečemu, kar ni vi, bi to pomenilo, da te bolečine 

in prizadetosti niste vključili tudi kot del sebe. 

 

Gosia: Ali bo izginila, če jo integriram kot sebe? In praktično, od tu naprej, kako naj delam na njej, 

da jo integriram? 

 

Swaruu: Ne bo izginila. Vendar ga boš bolje sprejela. 

 

Gosia: Če to ne vpliva na njeno izginotje, kakšen je potem smisel? Raje se z njo boriti, haha: Samo 

v šali. No, napol v šali. Boj in ne boj. Tako kot vi. 

 

Swaruu: Kako ga vključiti? Mislim, da je to dolgotrajen proces. Delo na sencah, seveda. In se mu 

ne več upirati. Ko boste delali na enosti in integraciji vsega kot dela vas, bo to izginilo. 

 

Ne osredotočajte se samo na to, sicer ga boste imeli še več. In razumite, da se vedno ne boste 

strinjali s tem trpljenjem (tudi jaz se). In veste, tukaj govorim "pametno" ..., toda trpljenje živali 



in vse ostalo, tudi meni zavre kri. Veliko živali mi je zelo blizu. Z mnogimi sem tudi dovzetna in 

telepatska. Čutim jih tako, ker postanem one. 

 

Gosia: Oh! Potem sem si oddahnila, da si tudi vi ne želite njihovega trpljenja. Mislila sem, da je 

to samo zaradi tega, ker še nisem duhovno tam. 

 

Swaruu: Mislim, da tega vprašanja ne morete nikoli obravnavati kot nepomembnega. Razumeti 

ga je treba, da, teoretično ga preseči, vendar si ne morete pomagati, da ne bi sodili, zato ne 

obsojajte sebe, ker sodite. 

 

Gosia: Počutim se bolje glede obsojanja. Za danes zaključimo, saj je že skoraj čas za tvoj odhod. 

Nadaljujmo naslednjič! 

 

Swaruu: Ok, Gosia, bilo mi je v veselje klepetati s tabo in hvala za tvoj čas. Do naslednjič! 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
Prevedel: Stane 

 


